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ÅRSBERETNING 22/23 

Styret, sportslig og arrangement 

 

Vi "står han fortsatt av"! Det har vært en intens 

sesong, det har kostet en del å komme tilbake til 

hverdagen etter tre sesonger med pandemi. Det har 

vært mye som har måttet bli lært på nytt, det har 

vært uro, diskusjoner, masse nye spillere og foreldre, 

vi har hatt mangel på trenere og treningstid…men 

som klubb har vi tross av klart og godt. 

Medlemstallet øker og frafallet er lavt! 

Vi jobber målrettet og godt med klubbens prosjekter, 

og driftes ganske godt. 
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Årsberetning 22/23 

Styret, sportslig og arrangement  

STYRETS ARBEID 

Styret har avholdt 13 styremøter i perioden fra de ble valgt i mars i fjor, 

og fram til dagens årsmøte. Styremedlemmene har vist stor interesse for 

arbeidet, og lagt ned mye tid og energi for å få klubben til å driftes så godt 

som mulig. I tillegg til den daglige «driften» har vi også lagt ned en 

betydelig mengde dugnadstimer som ligger bak arrangementene og det vi 

har klart å gjennomføre denne sesongen. Bare under Kraftcupen jobbet 

styremedlemmene til sammen 296 dugnadstimer. 

Vi har gjennomført: 

• Håndball for alle – klubbens inkluderingsprosjekt 

• Medlemskveld 

• Tjuvstarten 

• Sokkesalg 

• Førjulsmarknad 

• Kraftcupen 

• Aktivitetshelg 

• Toppseriearrangementer 

• Kamparrangementer  

• Klubblotteri 

• Trenerforum 

 

STYRETS SAMMENSETNING 

• Beate Tande – leder 

• Eskil Hegge – nest leder 

• Gøran Nilssen til medio oktober og Frank Berg fra da til d.d – 

økonomi ansvarlig 

• Trine Bergland – arrangementsansvarlig 

• Beate Tande – sportslig leder senior 

• Hege Volden – sportslig leder yngre 

• Erik Trondsen – styremedlem 

• Karoline Nordmo – styremedlem 

• Bjørtfrid Stakksund – styremedlem 
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UTVALG 

Revisor 

• Odd Ivar Lauritsen 

Styret i Stangneshallen AS 

• Geir Olsen 

• Trine Bergland 

• Lennart Edvardsen 

• Odd Ivar Lauritsen  

• Styreleder i HHK, Beate Tande 

Kontrollutvalget 

• Frank Berg 

• Eivind Sletten 

• Odd Børre Bergan  

Sportslig utvalg 

• Beate Tande 

• Hege Volden 

• Ann-Cathrin Olsen 

• Elisabeth Solheim 

• Bjørtfrid Stakksund 

• Trine Lyså var med til våren 2022 

LAGENE DENNE SESONGEN 

• Lekepartiet 3-5 år 

• Mix 1. klasse 

• Mix 2.klasse 

• Mix 3. klasse 

• Jenter10 1,2 og 3 

• Gutter10 

• Jenter11  

• Gutter11 1 og 2 

• Jenter12  

• Gutter12 

• Jenter13 

• Jente14 

• Gutter14 (kun turneringslag) 

• Gutter15 

• Jenter16 

• Gutter16 

• Jente16 Toppserie 

• Gutte16 Toppserie 

• Dame 3.div 

• Herre 2. div 

• Herrer 3. div 

• Harstad Funkis – tilrettelagt håndball 

• 33,6 % økning i 

aktive medlemmer 

• Under 4 % frafall 
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Sportslig: 

Denne sesongen har vi igjen vært tilbake til normalen; turneringer har 

vært gjennomført både lokalt og i regionen og lagene har kunnet reise og 

spille seriekamper i hele fylket. Litt mange trekkinger av lag på juniorsiden 

som har medført færre kamper for noen av lagene våre, men dette er 

relativt normalt og vi prøver å tilpasse kamptilbud gjennom turneringer 

for de med få seriekamper. Noen lag har også avtalt treningskamper i 

sesongen.  

Vi har fortsatt utfordringer med hallkapasitet, veldig mange lag har for 

lite tid i hall og for lite tid på hel bane. Vi utnytter kapasiteten maks, men 

det strekker ikke til allikevel.  

Det har vært god rekruttering og de fleste lag har økt antall spillere, og 

det største laget teller ca 30 spillere i år. Noen lag har doblet antall 

spillere siden sesongstart så det gror godt i alle årsklasser. Det har vært 

jobbet hardt siden før sesongstart å ha nok trenere til alle lag, både hoved 

trener og hjelpetrener, og det har vært ganske krevende. For å gjøre det 

mer attraktivt å være trener har vi fått i gang trenerforum. Takk til Terje 

Olsen for jobben han har gjort! Vi har også videreført tilbud om Learn 

appen som er en god kilde til øvelser for trenerne.  

J16 har klart 3.plassen i toppserien og er dermed kvalifisert til NNM. G16 

har ennå en mulighet til å komme til NNM, resultatet av de neste 

kampene avgjør dette. 

Klubben har hatt spillere på RLM og utfordrersamlinger denne sesongen på 

juniorsiden. 

Damelaget ligger blant topp 4 og spiller “final four” i april. 

Herre 2.div ligger foreløpig på trygg plass og kjemper fortsatt om videre 

spill i 2.div neste sesong.  

Trenere denne sesongen:  

Lekepartiet: Hanne Bergland og Jill Ingebrigtsen 

Mix 1.kl: Tirill Hognestad og Truls Hognestad 

Mix 2.kl: Anette Linaker Olsen 

Mix 3.kl: Ann Cathrin Olsen og Anja Olsen 

J10- 1: Elisabeth Solheim og Lars Erik SOlheim 

J10- 2: Elin Westvik og Andrea Hammer 

J11: Lisa Elvenes, Renate Møller-Olsen og Martine Hammer 

J12: Lisa Klausen 

J13/J14: Hanne Bergland, Per Olsen og Heidi Thune Eilertsen 

J16: Stian Fossheim 

G10: Martin Vollen, Aurora Madssen og Tobias Trondsen 
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G11: Silje Reppen og Iselin Tangen Reppen 

G12: Elisabeth Solheim og Lars Erik Solheim 

G16: Christian Møller- Olsen og Beate Tande 

Dame: Ken Terje Nordtvedt og Kurt Gulbrandsen 

Herre: Joakim Dahl Haraldsen, Erik Svensson og Beate Tande 

Herre 3.div: Christian Møller- Olsen 

Funkis: Jan Lindgren og Beate Tande 

ANSATTE 

Klubben driftes 100 % på frivillighet og har ingen ansatte. 

ØKONOMI 

Det vises til regnskap og budsjett. 

SPONSORER 

Klubben setter stor pris på sine sponsorer, og denne sesongen har følgende 

bedrifter sponset klubben: 

• Polarkraft og Nordkraft (hovedsponsor) 

• Renta 

• Sparebanken 68o NORD 

• Montér 

• Mat av Vahl 

• Inventum 

• Rekmont 

• Intersport 

• Parabolflua 

• Bunnpris 

• Bilutstyr Nor 

Vi håper våre medlemmer benytter seg av de tjenestene og 

varene våre sponsorer tilbyr. Støtt de som støtter oss!   

ARRANGEMENTSKOMITEEN 

Arrangementskomiteen denne sesongen har bestått av: 

• Trine Bergland (leder og innkjøpsanasvarlig) 

• Espen Jensen 

• Asbjørn Stene Sørensen 

• Kari Yttergård 
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«Arrangement» har ansvaret for planlegging av alt utenom det sportslige i 

forbindelse med arrangementene vi gjør – kafé, billett, produksjon av mat, 

rydding og annet. 

Vi avsluttet sesongen 2021/2022 med smittevern, men fra sesongstart 

høsten 2022 har vi endelig hatt anledning til å drifte normalt. Dette har 

medført mye aktivitet og mange helger i Stangneshallen og vi har på 

grunn av arrangementer i Stangneshallen benyttet både Landsåshallen og 

Seljestadhallen til hjemmekamper denne sesongen. 

 Arrangementsansvarlig har vært med i planlegging av alle hjemme 

arrangementer som hjemmekamper, Medlemskveld, Tjuvstarten ,  

Kraftcupen, Førjulsmarked, aktivitetsdag for mix, samt toppseriehelg for 

G16 og J16.   Det har ikke vært arrangert håndballskole eller andre 

arrangement denne sesongen. 

Det jobbes kontinuerlig med innkjøp for å prøve og holde prisene på et 

akseptabelt nivå i cafeen samt ha et lavest mulig matsvinn.    

Vi takker foreldrekontaktene for den jobben de har lagt ned for å drifte og 

gjennomføre de ulike arrangementene. Uten deres innsats ville ikke 

arrangementer blitt gjennomført på en god måte. 

Vi tar med oss alle innspill som har dukket opp i løpet av sesongen, og 

ønsker at vi skal bli enda bedre til å planlegge og organisere slik at alle 

både hjemmelag, bortelag og publikum trives i Stangneshallen. 

 


